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                            Hasle Skole, Herredsvej 15, 8210 Aarhus V 

Telefon: 8713 9410 

Mail:has@mbu.aarhus 

 

 Referat skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d.11. januar 2024 kl. 16.30 – 19.00.  

Til stede:  
Iben Bøtker, Helle Servé, Irene Bak, Helle Sværke, Sarah Jost Sandberg, Søren Marcussen, Thea Haahr 
Mukai, Søren Lund-Olsen, Catrine S. Jeppesen, Berit Toft Hasselstrøm, Jeppe Møller Pedersen, Louise 
Klintemark, Aya Wael Matar (7.c) , Frida Lindegaard Nissen  
 

Ref: Søren M./Lone 

1. Godkende dagsorden 

 

2. Referat fra d. 7. december godkendt pr mail 

 

3. Tema: Vi fortsætter med skole/hjemsamarbejde denne gang med afsæt i AKT indsatsen på skolen. 

AKT = Adfærd, kontakt, trivsel 

Oplæg om AKT på Hasle Skole: Koordinator for AKT Marie Thyssen og Pædagogisk leder Anna Schøler. 

Oplægget foregår i AKT huset, den røde bygning 1. sal. 

Marie og Annas slides er vedhæftet referatet. 

På baggrund af oplægget har skolebestyrelsen følgende refleksioner og overvejelser efterfølgende: 

Information om AKT til alle forældre – hvordan? 

- Kan der være et skriv om, hvad AKT er? 

- Vigtigt at forældrene får indblik i at AKT er et velfungerende team med mange indsatser og har 

nogle positive rammer i den røde bygning 

- SoMe – kan faglig fredag bruges?. Et rum ad gangen og ud til alle i SoMe.  

- Folk ved ikke hvad det er – vise nogle billeder fra rummene. Det er sådan noget der skaber tryghed 

for forældre 

- Vigtigt at alle forældre hører om AKT. Relevant når de nye 0. klasser begynder. 

- Hvem må ringe til AKUT telefon? (Det er for de fagprofessionelle)  

- Arbejde med det fællesskabende.  Den slide der vises om fællesskabet – kan bruges til dagtilbuds 

mødet 

- Historien ud mundtligt – ikke kun på skrift. 

- Hvordan informeres klasserne, der har en indsats?  

- Information om mellemform, gives et sprog om at trives og ikke trives. Sætte ord på at mistrives. 
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Samarbejde omkring skolen som også kan understøtte udsatte børn og støtte op om gode fællesskaber: 

- Samarbejdspartnere er der nogle Hasle Skole kan trække på?  

- Lokalt samarbejde f.eks om fodbold. Kan vi række ud til foreningslivet ift at støtte op om enkelte 

børn? 

- Kan vi evaluere Sportucations indsats (kommunalt samarbejde med fodboldklubber) men også 

bruge de lokale idrætsforeningen? 

- Kan vi undersøge hvordan de gør på Ellehøj ift samarbejde med den lokale fodboldforening? Iben 

kommer med flere eksempler om at udvikle og understøtte pigefodbolden i området. 

- Kan vi aktivt bruge Fælleshuset i Bispehaven og Herredsvangs kulturhus og inddrage nogle af deres 

medarbejdere? 

 

4. Orientering 

 

Fra Elevrådet 

- Større udvalg i kantinen. En dagens ret i stedet for større udbud. Mange vil gerne have icete uden 

sukker.  

- Årlig kulturdag fra 7. – 9. årgang – så man tager en ret med fra der hvor man kommer fra. 

Bagefter i hallen og så mødes man ”i lande” og danser/synge. 

- Pauser – flere fodboldbaner. Svært at finde ud af reglerne. Hvor må man særligt for 6.- 7. Har ikke 

lyst til at være udenfor. 

Fra forældre 

- Bestyrelsen får stadig god respons på mobilpolitikken 

- Skolefesten for de yngste ligger lidt for sent med sluttidspunkt kl.  20.30 – kan det lægges på et 

andet tidspunkt evt eftermiddagsfest uden forældre eller blot slutte tidligere.  

Stoleopsætning efter musical er kaos – flugtveje ikke muligt.  

Godt at dele festen op over 2 dage!  

Forældrene er glade for at de ser musical – godt initiativ. 

Betalingsløsningen for billetter virker ikke optimalt – også svært med betaling ved festen. Kan det 

meldes ud før festen? 0. årgang har ikke kantinekort. Der mangler vejledning 

- Ugeplan til Sfo’en kommer for sporadisk. 

- Legepladsen i Firkanten – hvornår bliver den færdig? (LG svarer at den skulle være færdig v. nytår, 

men vejret har gjort at de ikke kan arbejde på den) 

- Kommunikation på Aula er fortsat meget forskellig  

- Svømmehallen ingen varme til fritidsbrugere og bruserne mangler afkalkning 

Fra personalet:  

- Arbejdet med mellemformer virker relevant, konkret og tæt på praksis. Er glad for 

mellemformsarbejdet og er på et niveau, hvor alle kan få gavn af det. Inspirerende. 

- Træningsprøver i denne uge. 9. årgang afprøver hvordan formen er. 

Fra ledelsen: 

- Indskrivning til næste skoleår er ved at afslutte. 
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Sprogscreening er begyndt. Pæn tilslutning. Foreløbig er 11 børn visiteret direkte til specialklasser, 

derudover er der skoleudsættelse og omgængere. Vi har max 20 % med ekstra sprogbehov pr. 

klasse.  

 

Næste møde: 
 

- Evaluering af skolefest 
- Generelt er bestyrelsen glad for at få indblik i skolens pædagogiske liv, men vil også gerne rundt på 

skolen og se lokationer 
 

 

 


